
SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI KOMISJI BUDŻETU I ROZWOJU ZA 

SYCZEŃ 2021r. 

Komisja spotykała się  dwukrotnie. 

I. Posiedzenie  20.01.2020r. z następującym porządkiem  

1. Informacja o zaawansowaniu prac nad „Strategią rozwoju gminy”- spotkanie z prof. 

Andrzejem Sztando 

Informację w tym zakresie przedstawił prof. A.Sztando realizujący  to zadanie.  Prace  

przebiegają zgodnie  z przyjętym harmonogramem i zapisami w umowie z gminą. Z uwagi na 

uwarunkowania związane z pandemią część zadań tj. spotkań, przeprowadzenie konsultacji 

wykonywane jest z zachowaniem ograniczeń sanitarnych. 

Pytania radnych dotyczyły:                                                                                                                                      

- wpływu pandemii na terminowość i treść strategii, wstrzymania prac nad  strategią,                                                                     

- uwarunkowań prawnych z uwagi na zmianę przepisów w tym zakresie,                                            

- udziału mieszkańców w konsultacjach, warsztatach,                                                                           

- dalszego procedowania czy zmiany i dostosowania trybu pracy  z uwzględnieniem nowych 

przepisów,                                                                                                                                                           

- braku właściwej komunikacji i niepełnych informacji dla radnych,                                                     

- zapisów  umowy zawartej na opracowanie strategii. 

2.Analiza realizacji wniosków komisji za 2020r.                                                                                       

 W 2020r.  radni KBiR przyjęli 32 wnioski na 26 posiedzeniach. Jeden  wniosek z 27.10.2020r. 

dotyczący wyjaśnienie prawnego i podatkowego od namiotów magazynowych wymaga 

uzupełnienia odpowiedzi Burmistrza, drugi z 22.12.2020r. dotyczący przeznaczenia środków  

finansowych na  opracowanie projektu remontu boiska  sportowego przy Szkole Podstawowej 

w Małkowicach i projektu rozbudowy węzła sanitarnego w budynku Niepublicznej Szkoły  

Podstawowej w Zachowicach – udzielenie odpowiedzi. 

3.Opracowanie planu pracy komisji na 2021r.                                                              

 Przewodniczący komisji przedstawił i omówił projekt plan u pracy.    

W dyskusji radni  poruszyli tematy związane z budownictwem komunalnym, /w nowej formule 

„mieszkanie za grunt”/, ochroną zdrowia, które będą realizowane w  bieżącej współpracy  z 

Komisją Społeczną.  Projekt planu radni przyjęli jednogłośnie. 

4.Sprawy różne, wolne wnioski.                                                                                                                 

Radni omawiali sprawy:                                                                                                                                   

  - publikacji na BIP-ie urzędu uchwał Zarządów Osiedli oraz Ogólnego Zgromadzenia 

Mieszkańców w sołectwach dotyczących  podziału środków z funduszu osiedlowego i 

sołeckiego – komisja BiR przygotuje  wniosek,                                                                                               



- wykorzystania  za 2020 r. środków z funduszu osiedlowego i sołeckiego – temat będzie 

rozpatrywany  przy  sprawozdaniu z wykonania  budżetu za 2020 r.,                                                 

 - pismo Burmistrza w sprawie naboru wniosków na  inwestycje  w miejscowościach, gdzie 

znajdowały się PGR-y - po uzupełnienie informacji przez Burmistrza  na następnym 

posiedzeniu radni zaopiniują wnioski 

Radni komisji pojęli  dwa wnioski do Przewodniczącej RM. 

1. Podjęcie działań na zabezpieczenie  w budżecie  RM rozdz. 75022         środków na opinie 

prawne, ekspertyzy dla potrzeb komisji i RM sporządzane przez niezależną kancelarię prawną 

–jednogłośnie – wnioskodawca radny Jarosław Wojciechowski 

2. Ujęcie w porządku najbliższej sesji RM  punktu o przedstawienie aktualnego stanu 

opracowania „Strategii rozwoju gminy” oraz zmianach prawnych w tym zakresie – 

jednogłośnie – wnioskodawca radny Jarosław Wojciechowski 

Radni komisji podjęli cztery wnioski do Burmistrza. 

1.Przekazanie  wszystkich umów zawartych w 2020r. w związku z przygotowaniem i 

opracowaniem     „ Strategii rozwoju gminy” – jednogłośnie-wnioskodawca-radny Jarosław 

Wojciechowski 

2.Przedstawienie pisemnej informacji o możliwościach prawnych pomocy dla przedsiębiorców 

i innych podmiotów w 2021r. w związku z pandemią – jednogłośnie-wnioskodawca- radny 

Jarosław Wojciechowski 

3.Udzielenie informacji z realizacji wniosku Nr 1 z 27.10.2020r. oraz z działań  dotyczących 

egzekwowania podatku od nieruchomości  /od  hal namiotowych  / w terminie do 15.06.2021r. 

i drugim terminie do 30.11.2021r. oraz wniosku Nr 1 z 22.12.2020r. – jednogłośnie-

wnioskodawca radny Jarosław Wojciechowski 

4. Przedstawienie wyciągu z subkonta bankowego, stan na  dzień 31.12.2020r. obrazującego 

stan środków finansowych – wyodrębniony rachunek  na  wydatki niewygasające jednogłośnie-

wnioskodawca radny Grzegorz Pacyna. 

II. Posiedzenie 26.01.2021r. z następującym porządkiem 

1.Omówienie materiałów przekazanych komisji  

a/ w zakresie  przetargów na odpady komunalne  - przedstawiono radnym informację etapów 

postępowania przetargowego, odwołania do Krajowej Izby Odwoławczej dot. warunków 

określonych w specyfikacji, przetargów na odbiór odpadów  na  styczeń oraz  luty/marzec.                                                                                                                                         

Pytania radnych dotyczyły przyczyn późnego ogłoszenia przetargu, /30.11.2020r./, kosztów 

odbioru odpadów,  odbioru odpadów od właścicieli nieruchomości niezamieszkałych, 

/świetlice, cmentarze parafialne i komunalne 

b/ w zakresie przetargu na zimowe utrzymanie dróg – Kierownik Wydziału Dróg 

przedstawił poszczególne etapy postępowania przetargowego, przyczyny odwołania i  

stanowisko Krajowej Izby Odwoławczej, zlecenia na awaryjne odśnieżanie dróg i koszty. Na 

dzień posiedzenia komisji docelowa umowa nie została jeszcze podpisana. 



Pytania radnych dotyczyły wydatków zaplanowanych w budżecie na  zimowe utrzymanie  dróg 

gminnych, trybu wyłaniania wykonawców na odśnieżanie awaryjne i koszty, odśnieżanie 

chodników i ścieżek rowerowych oraz  odśnieżanie  z dachów budynków publicznych. 

2.Opiniowanie projektów uchwał 

- projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Rozwoju Sportu i Bazy Sportowej  w gminie 

Kąty Wrocławskie na lata 2021-2026. Radni po dyskusji zaproponowali 3 zmiany; 

1-  W tytule  programu i dalej  w treści zmienić z 2026 na 2027 czas trwania  programu 

2- str. 5 Priorytety rozwoju oraz cele i zadania szczegółowe pkt. b) – wykreślić wyraz 

„programu”.  Opinia pozytywna 

3- str. 5 pkt. b – wykreślić „do 2 %” a dopisać „co najmniej 2 %” 

- projekt uchwały w sprawie zmiany  Wieloletniej Prognozy Finansowej - pozytywna 

3.Sprawy różne, wolne wnioski 

Radni omawiali skierowane  do komisji pisma; 

- pismo Burmistrza w sprawie propozycji zgłoszenia zadań do programu wsparcia dla gmin, w 

których funkcjonowały zlikwidowane PGR-y tj.- Małkowice budowa  szkolnej hali sportowej, 

Czerńczyce nakładka asfaltowa na działce drogowej 144, Gniechowice budowa kanalizacji. 

Opinia pozytywna. 

-pismo Burmistrza w sprawie wykonania koncepcji przebudowy drogi wojewódzkiej nr 347 w 

m. Jaszkotle oraz wykonania projektu dla budowy ścieżki  pieszo-rowerowej w ciągu drogi  

wojewódzkiej nr 362 Kąty Wr. – Wszemiłowice – opinia pozytywna. 

Radni podjęli  trzy wnioski do Burmistrza 

1.Przedstawienie propozycji ewentualnych zmian w zakresie opracowania „Strategii rozwoju 

gminy” w związku z nowymi regulacjami prawnymi w tym zakresie –wnioskodawca – radny 

Jarosław Wojciechowski- jednogłośnie -6 za, 3 nieobecnych. 

2. Przedstawianie co miesiąc informacji z realizacji wniosku KBiR z dnia 27.10.2020r. w 

sprawie podatku od hal namiotowych – wnioskodawca radny Grzegorz Pacyna- 6 za, 3 nieob. 

3.Nowe projekty zadań /inwestycje, programy/  realizowane z rozdz. 70005 § 6050 oraz z 

innych źródeł budżetowych powinny uzyskać każdorazowo  pozytywną opinię RM po 

wcześniejszym zaopiniowaniu przez  właściwą merytorycznie komisję oraz komisję budżetu i 

rozwoju – wnioskodawca radny Jarosław Wojciechowski -4 za 2-wstrzymujące, 3 nieob. 

 

        Przewodniczący Komisji 

        Jarosław Wojciechowski 

 

 

 



 

 

 

 

 


